
 Skolebestyrelsen  

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 22. april 2020 klokken 17.00  Dato: 22. april 2020 

 

Afbud: 

Tanja Christensen kommer til 17:15. 

Marlene Thiim Vesterby, Anja Dam Ørts Hansen, Sofie Jensen. 

 

 

Dagsorden: 

 

 

1)  Fra elevrådet 

Elevrådet har haft skype-møde. Der er snakket om, hvordan man kan fremme det 

sociale fællesskab. Elevrådet laver en kagekonkurrence for elever og lærere. Der 

skal sendes et billede.  

Der er arbejdet på at strukturere timerne i klasserne, så fagene bliver godt fordelt. 

Eleverne oplever, at fjernundervisningen fungerer fint, men de unge savner 

skolen og fællesskabet. 

Anne Karbo har lavet en pigesnak med alle pigerne i overbygningen. Senere 

samtale med drengene.  

 

 

2) Orientering om perioden med fjernundervisning samt opstart på 

skole igen. 

Diverse bilag vedlægges.              

 

Tonny orienter om indhold. 

 

Børnene virker glade for opstarten. 

Eleverne kan mangle de faste rutiner. 

 

Det har været en hård start for skolestarterne og deres forældre, at de har skullet 

starte uden at kunne komme ind. 

 

I femte årgang kan det mærkes, at fjernundervisningen indeholder meget 

undervisning, mens opstarten i skolen har indeholdt meget fysiske aktiviteter. 

 

Der vil løbende være justeringer for at få hverdagen tilpasset. 
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Personalet har været meget imødekommende i forhold til at løfte opgaven, og har 

påtaget sig flere opgaver.  

 

Lærerne i 6. -9. årgang er meget aktive med at få fjernundervisningen til at 

fungere. I overbygningen er der daglige videokonferencer. 

Lærerne savner de daglige relationer til elever og kolleger. 

 

Der spørges til skoledagens længde – om det kunne give mening med en kortere 

skoledag. 

 

Tonny fortæller, at det er en byrådsbeslutning, at vi skal have åben hele 

skoledagen og i SFO’s pasningstid. 

 

 

3) Skoleårets planlægning 

 Forslag til Timefordelingsplan vedlægges. 

 

Timefordelingsplanen gennemgås som den ser ud lige nu. 

Den politiske behandling omkring pædagogiske mellemformer er ikke afsluttet. 

Skolen er i spil til at få tildelt flere midler til Bifrost. Vi forventer afklaring i næste 

uge. 

Der er sat midler af til lejrskole i 9. årgang og til en flytning af nuværende 6. 

årgangs lejrskole. 

Da vi skal deltage i et læseprojekt, er der tillagt mere tid til 

læsevejlederfunktionen. 

Fordeling at valgfagstimer til kommende 7. årgang er ikke afklaret endnu. 

Der er sat pædagogtimer af til enkeltintegrerede elever i kommende 0. og første 

årgang. 

 

Fra lærerside anbefales det, at der er to lærere på i idræt 8.-9. I hvert fald i nogle 

af timerne. 

Det taget med i overvejelserne, hvis elevtallet stiger i planlægningsperioden – og 

der er mulighed for at justere normeringen. 

 

 

4) Efterretningssager: 

 

a: Formand 

Johan har været til skype-møde vedrørende rygeindsatsen på skolerne. Det tyder 

på, at snus er på vej ind igen. Der er opmærksomhed på det fra blandt andet 

tandlægernes side. 

Der kan derfor også indføres snus-stopforløb. 

Der er desuden et samarbejde med ungdomsuddannelserne omkring rygeindsats. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Man ønsker at påvirke idrætsforeningerne til at have en holdning til rygning. 

  

b: Skoleledelse 

Orientering om regnskab 2020. Effektiviseringen på ½ % er ikke trukket fra 

endnu. 

Økonomiudvalget har bevilget, at vi får overført 391.121 kr. fra vores opsparing til 

udgifter i forlængelse af barselsorlov. 

  

c: PR 

Helle Jørgensen og Katja Hyrup-Harris er valgt til bestyrelsen næste år.  

Orientering om Playful Learning. 

  

d: MED 

Intet nyt. 

  

e: Andet  

P4 Trekanten har igen forsøgt at få fat på Signe, som har deltaget i et interview. 

 

 

 

5) Evt. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Tonny Akselsen 

 


